

山东农业大学本科学生成绩单相关说明
**Explanation of Undergraduate Academic Transcript of
Shandong Agricultural University**

一、课程绩点（以课程成绩百分制计算）

Course Point of Each Course (To Percentile Calculation Results)

课程绩点=（课程成绩÷10）-5

Course Point of Each Course = (score of each course / 10) - 5

课程成绩不足 60 分的，课程绩点为 0；采用优秀、良好、中等、通过、不通过五级记分制的，课程绩点分别为 4.5、3.5、2.5、1.5、0。

If the score is below 60, the course point is 0. The relationship between course point and five-grade scoring system is as follows: Excellent corresponding to 4.5, Good corresponding to 3.5, Average corresponding to 2.5, Pass corresponding to 1.5, and Fail corresponding to 0.

二、课程学分绩点

Course Credits Point of Each Course

课程学分绩点=课程绩点×课程学分数。

Course Credits Point of Each Course=Course Point of Each Course × Credits of Each Course.

三、平均学分绩点

Grade Point Average (GPA)

学生在某一阶段所修读的全部课程学分绩点之和，除以该生同期修读的课程学分总和，即为该生此阶段平均学分绩点。即：平均学分绩点=∑课程学分绩点/求和课程学分。

GPA is the sum of Course Credits Point of Each Course divides the sum of Credits of Each Course.

GPA=∑ Course Credits Point of Each Course/∑ Credits of Each Course

四、五级记分制与百分制成绩的对应关系

The Relationship between Five-grading Scoring System and Percentile Scoring System

优秀（95）；良好（85）；中等（75）；通过（65）；不通过（0）。

Excellent corresponding to 95, Good corresponding to 85, Average corresponding to 75, Pass corresponding to 65, and Fail corresponding to 0.

